
Protokoll fört vid Cacineföreningsens styrelsemöte 

Tid: 12 augusti kl. 18.00-18.30 
Plats: Teamsmöte 
Deltagare: Gun Fransson, Ulf Fransson, Cecilia Gerhardsson, Martin Nilsson,  
 
 
Föreningsaktiviteten den 24 augusti 
På grund av för få anmälda så beslutas att aktiviteten ställs in. Förutom delar av styrelsen så har 
ytterligare dyra personer anmält sig. Cecilia meddelar övriga i styrelsen samt de som anmält sig att 
aktiviteten blåses av. 
 
Isloppis  
Den 14 september genomför NIF isloppisen i Stinsen arena i Nässjö.  Vi är anmälda och Ulf 
betalar in deltagaravgiften. Cecilia, Carina och Martin/Sofia har anmält att de kan ägna sig åt 
försäljningsarbete å föreningens vägnar denna dag. 
 
Cacine-afton 
Den 11 oktober arrangeras den årliga Cacine-aftonen i Kulla kapell. Vi behöver hjälpas åt för att 
lösa kvällens fika. Arbetsfördelning sker vid ett extra styrelsemöte. Cecilia/Ulf återkommer med 
bokning och teamslänk. 
 
NIF:s Cacinestöd 
En gång om året så bjuder Nässjö idrottsförening till en ”temamatch”. Man har då bjudit in en 
ideell förening vars inriktning temat byggs på. Cacineföreningen har bjudit in till höstens/vinterns 
temamatch. Det är ett mycket bra tillfälle att synas och höras för att göra reklam för vår 
verksamhet och därför är det viktig att så många som möjligt ur styrelsen deltar. Datumet för 
denna temamatch är inte fastställt än, men förmodligen blir det under december/januari.   
 
Föreningens ekonomi 
Läget är gott, som vanligt så är det en liten men stabil ström av pengar som förs över till oss. Just 
nu har vi 100 000 kronor placerade räntebärande konto och ca 60 000 kronor på ett vanligt 
konto. Ulf jobbar för att hitta en lösning på svårigheten att överföra pengar till Valberto. 
Banköverföring via Ungern blir väldigt dyra då det läggs på två växlingsavgifter (från krona till 
forint, från forint till CFA franc) på oss. 
 
 
Jönköping den 16 augusti 
 
 
 
Cecilia Gerhardsson 
Ordförande och sekreterare vid detta möte 
 
 
 
Ulf Fransson  
Justerare 
 


